
Protokół Nr 36/2011 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 30 września 2011 r. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – p. Ludwik Ekiert, Wicestarosta – p. Lech Brzozowski, 

członkowie Zarządu: p. Robert Radzymiński, p. Waldemar Słupski, Skarbnik Powiatu – p. Renata 

Mróz, Sekretarz Powiatu – p. Elżbieta Bieniek, zgodnie z załączoną listą obecności oraz Kierownik 

Wydziału Budownictwa i Architektury – p. Lidia Walewska, Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury, 

Sportu, Turystyki i Promocji – p. Sławomir Knapiński. Gościnnie w obradach uczestniczyła Pani Wójt 

Janowca Kościelnego – Bożena Grochala. 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Starosta.  

 

Porządek obrad: 

I. Wydział Budownictwa i Architektury:  

1. Zawiadomienie Gminy Kozłowo o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w obrębie geodezyjnym Januszkowo. 

2. Wniosek Wójta Gminy Janowiec Kościelny o uzgodnienie zmiany części projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie miejscowości Napierki.  

II. Wniosek Gminy Janowiec Kościelny o pomoc  w realizacji inwestycji. 

III. Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich: 

1. Uchwała w sprawie zatrudnienia Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Nidzicy. 

2. Omówienie projektu deklaracji współpracy Nidzickiego Klubu Biznesu z samorządami w 

Powiecie Nidzickim. 

IV. Wydział Finansowy: 

1. Uchwała w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2011. 

V. Wydział Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji: 

1. Uchwała w sprawie przyjęcia aneksu do projektu organizacyjnego Specjalnego Ośrodka 

Szkolno-Wychowawczego w Nidzicy. 

 

Ad. I. 

p. Lidia Walewska przedstawiła zawiadomienie Wójta Gminy Kozłowo o przystąpieniu do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie geodezyjnym 

Januszkowo.  Między Januszkowem a Frąknowem w pobliżu jeziora Rodowo wnioskodawca zwraca się  

o możliwość wydobywania żwiru. Zaznaczyła, że żadna jednostka nie zgłaszała wniosków.  

p. Waldemar Słupski zauważył, że będzie eksploatowana droga powiatowa, więc niech na 

bieżąco będzie remontowana. 

p. Robert Radzymiński uważa, że na etapie planu można zapytać, w jaki sposób zamierzają 

transportować żwir. 

Pan Starosta zaznaczył, że to jest droga gruntowa. Dowóz przez pola do trasy nr 7. Nie jeżdżą do 

Januszkowa. 

p. Lech Brzozowski zauważył, że były sygnały mieszkańców miejscowości Kownatki i 

Januszkowo, że niszczone są drogi powiatowe. W związku z powyższym należy w opinii uwzględnić 

zapis o naprawie drogi.  

p. Waldemar Słupski stwierdził, że jak ciężkimi samochodami rozjeżdżą drogę, to mieszkańcy nią 

nie przejadą. Wnioskować należy, żeby zrobili drogę do przewozu żwiru.  

p. Robert Radzymiński stwierdził, że jeśli nie przewidują swojej drogi budować, to powinni 

dostosować do przewozu istniejącą. 

 Zarząd Powiatu złożył wniosek o umieszczenie w planie zapisu zobowiązującego 

przedsiębiorcę do dostosowania dróg powiatowych od Januszkowa do Frąknowa do przewozu 

urobku z kopalni. 
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p. Lidia Walewska przedstawiła Wniosek Wójta Gminy Janowiec Kościelny o uzgodnienie 

zmiany części projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie miejscowości 

Napierki. Zaznaczyła, że jest tu zasięg strefy konserwatorskiej. Dodała, że odnośnie tego wniosku nikt 

nie miał zastrzeżeń. Gmina miała uwzględnić wcześniejsze uwagi, czego nie zrobiła. 

Zarząd uzgodnił przedłożoną zmianę projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów położonych w rejonie miejscowości Napierki, gm. Janowiec Kościelny 

(zmiana dotyczy zasięgu strefy ochrony konserwatorskiej) z uwagą, aby uwzględnić uwagi 

zawarte w postanowieniu Zarządu Powiatu w Nidzicy z dnia 12 stycznia 2010 r.   

 

Ad. II.  

Do posiedzenia dołączyła Wójt Janowca Kościelnego – p. Bożena Grochala. Wyraziła prośbę o 

deklarację partnerstwa w realizacji inwestycji. 

Pan Starosta zaznaczył, że odnośnie finansowania inwestycji gminnych, stosunek powiatu musi 

być jednakowy. 

p. B. Grochala zaznaczyła, że nie zwraca się o dofinansowanie, tylko o pomoc w zdobyciu kilku 

punktów.  

p. Lech Brzozowski stwierdził, że jeśli chodzi tylko o deklarację, bez dofinansowania, to można 

wyrazić na to zgodę. Wiązałoby się to z podjęciem uchwały, aby pomóc gminie uzyskać większą ilość 

punktów. Podobnie należałoby odpisać Gminie Nidzica, na wniosek o dofinansowanie inwestycji 

gminnej. 

p. B. Grochala zaznaczyła, że złoży formalne pismo w tej sprawie. 

 

p. B. Grochala opuściła salę obrad. 

 

Ad. III. 

p. Elżbieta Bieniek omówiła uchwałę w sprawie zatrudnienia Kierownika Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Nidzicy. Dodała, że p. Kalinowska poprzednio zatrudniona była na okres 3 

miesięcy. Zakończyła służbę przygotowawczą egzaminem z wynikiem pozytywnym. Dzisiaj też złożyła 

ślubowanie. Proponowane jest zatrudnienie na czas nieokreślony.  

Zarząd nie miał uwag i jednogłośnie podjął uchwałę Nr 99/2011 w sprawie zatrudnienia 

Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nidzicy. 

 

p. Elżbieta Bieniek rozdała Zarządowi projekt deklaracji współpracy Nidzickiego Klubu Biznesu 

z samorządami w Powiecie Nidzickim do zapoznania się. Posiada informację, że Gminy Nidzica i 

Kozłowo dyskutują nad tym projektem. Na kolejnym posiedzeniu Zarządu proponuje omówić treść 

deklaracji współpracy. 

 

Ad. IV. 

p. Renata Mróz przypomniała, że do 25 października jednostki powiatowe składają wnioski do 

budżetu na 2012 rok. Przeczytała projekt pisma do jednostek w tej sprawie. Wskazuje się w nim 

wydatki na poziomie 2011 r. 

p. Lech Brzozowski uważa, że wskaźnik wzrostu płac powinien pozostać na poziomie inflacji, 

ponieważ w bieżącym roku nie było podwyżki, ani żadnych nagród. W oświacie co roku wzrost płac 

jest na poziomie 7%. 

p. Waldemar Słupski również uważa, że należałoby pozostawić wskaźnik wzrostu wynagrodzeń. 

p. Robert Radzymiński wspomniał, że na sesji mówiono o gratyfikacjach dla wszystkich 

pracowników Starostwa, bo na sukces pracują całe zespoły.  

Zarząd polecił przyjąć do wyliczenia kwot wydatków bieżących i wysokości wynagrodzeń i 

pochodnych wskaźniki z ustawy budżetowej na 2012 rok. 

 

p. Renata Mróz omówiła wniosek kierownika Wydziału Geodezji i Gospodarki 

Nieruchomościami o przesunięcie 10.000 zł z wydatków inwestycyjnych zaplanowanych na 

sporządzenie mapy wektorowej, na zakup energii (opłacenie kolejnych miesięcy za energię elektryczną 
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i gaz w Powiatowym Ośrodku Dokumentacji Geodezyjnej i Kartograficznej). Ze względu na podwyżki 

zabrakło środków w planie wydatków na ten cel.  

Wniosek uwzględniony zostanie w uchwale Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu na rok 2011. 

p. Lech Brzozowski zauważył, że funduszu geodezyjnego już nie ma. Zapytał, czy Kierownik 

wydziału cały czas nim zarządza. 

p. Renata Mróz zaznaczyła, że są to środki wyodrębnione. Nie można ich wydać na nic innego. 

Jeśli jakieś zostaną, to wchodzą w ogólny wynik  na koniec roku do budżetu. 

p. Lech Brzozowski uważa, że należy mieć pod kontrolą celowość wydatków z tego rozdziału i 

dążyć do tego, żeby przeszły do ogólnego budżetu powiatu. Trzeba mieć nad nimi pieczę i informować 

Zarząd o zakupach. 

p. Renata Mróz poinformuje Kierownika, żeby uzgadniała wydatki. Dodała, że zasadne jest, aby 

kierownik merytorycznie podpisywał wnioski. Jak dotąd, wszystkie wydatki są uzgadniane z 

Kierownikiem Wydziału, Skarbnikiem, a akceptuje je Pan Starosta.  

p. Robert Radzymiński również uważa, że ktoś powinien wydatki mieć pod kontrolą, zanim 

zostaną zrealizowane. 

 

p. Renata Mróz przedstawiła wniosek Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących o 

zwiększenie wydatków w kwocie 15.447 zł na zadanie związane z realizowaną termomodernizacją, a 

szczegółowo, z wymianą parapetów.  Po ociepleniu budynku okazało się, że dotychczasowe parapety są 

za krótkie.  

p. Renata Mróz zaznaczyła, że na tej inwestycji zostanie ok. 29.000 zł oszczędności, więc nie ma 

potrzeby zwiększać planu. 

 

Następnie p. Renata Mróz omówiła wniosek Wydziału Zarządzania Kryzysowego, Obrony 

Cywilnej i Spraw Obronnych o zgodę na przygotowanie przez ZSZiO obiadu dla uczestników ćwiczeń 

aplikacyjnych obrony cywilnej, zarządzania kryzysowego i spraw obronnych na terenie Powiatu 

Nidzica nt.: „Podwyższenie gotowości obrony cywilnej oraz realizacja zadań obronnych na szczeblu 

powiatu w stanie gotowości obronnej państwa czasu kryzysu”, zaplanowanych na 11 października 2011 

r.  Środki na ten cel Wydział ma zabezpieczone w swoim budżecie. W związku z powyższym muszą 

być przesunięte do planu ZSZiO. 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Zostanie on ujęty w projekcie uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2011. 

 

p. Renata Mróz przypomniała wniosek Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego o 

wymianę stolarki okiennej w budynku przy ul. Murarskiej. Proponowała przesunąć środki na ten cel z 

uwolnionego poręczenia dla ZOZ.  

Pan Starosta proponował jeszcze poszukać innego źródła. 

p. Robert Radzymiński zauważył, że zostaną środki na inwestycji w ZSZiO. 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. 

 

p. Renata Mróz powróciła do wniosku Kierownika Wydziału Geodezji i Gospodarki 

Nieruchomościami dotyczącego zabezpieczenia środków na ujawnienie prawa własności do gruntów 

powiatowych. Jest to zadanie konieczne do wykonania. Rozpoczęły się zewnętrzne kontrole 

inwentaryzacji, ksiąg i wyceny nieruchomości. Proponuje wydatek zrealizować z rozdziału 75020          

§ 4300. 

Wniosek ujęty zostanie w projekcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu w roku 2011. 

  

p. Renata Mróz przedstawiła wniosek Starostwa o zabezpieczenie 3.600 zł na wynagrodzenie dla 

geologa w Wydziale Ochrony Środowiska i Leśnictwa za miesiące październik - grudzień 2011 r. 

Geolog zatrudniony jest na umowę-zlecenie, jest dobrym fachowcem i taki pracownik jest bardzo 

potrzebny. 
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Pan Starosta stwierdził, że na to Zarząd musi się zgodzić. Zupełnie inaczej funkcjonuje wydział. 

p. Elżbieta Bieniek zaznaczyła, że zatrudnienie geologa planowane jest także w przyszłym roku, 

podobnie, jak stanowisko radcy prawnego. Oba te etaty nie zostały uwzględnione w tegorocznym 

budżecie, więc jest prośba o zwiększenie planu wydatków.  

p. Renata Mróz oznajmiła, że środki na powyższe zadanie zostaną przesunięte z rozdziału 75020 

§ 4300. 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. 

p. Renata Mróz przedstawiła wniosek PZD o zmianę w budżecie, a mianowicie zmniejszenie 

wydatków w rozdziale 60014 § 4210 – zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 17.000 zł, a 

zwiększenie wydatków  w tym samym dziale w § 4270 – zakup usług remontowych o kwotę 17.000 zł. 

PZD planuje kwotę tę przeznaczyć na remont mostu w ciągi drogi powiatowej w m. Gołębiewo. 

Stwierdzono bardzo duże zniszczenie betonowych elementów mostu, które wymagają 

natychmiastowego remontu jeszcze przed sezonem zimowym.  

Zarząd wniosek rozpatrzył pozytywnie. 

p. Renata Mróz przypomniała wniosek Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących z 

prośbą o zwiększenie budżetu na 2011 r. o kwotę 17.000 zł na remont dachu w budynku szkolnym. 

Zarząd rozpatrzył ten wniosek pozytywnie. Środki przesunięte zostaną z rozdziału 80130 § 4270 

przy Starostwie. 

Powyższe zmiany zawarto w uchwale Nr 100/2011 w sprawie zmian w budżecie powiatu na 

rok 2011.  

 

p. Renata Mróz poinformowała, że Dyrektor ZOZ przysłała prognozę planu finansowego na 

koniec roku. Wynik wyniesie 3.000 zł, bez inwestycji i wydatków awaryjnych. 

p. Lech Brzozowski stwierdził, że Zespół ma się spotkać w czwartek i dobrze byłoby, gdyby się z 

tym pismem zapoznał. Kontrola w ZOZ jest kontynuowana.  

p. Robert Radzymiński zauważył, że w szpitalu wprowadzono maksymalne oszczędności. Należy 

dojść do tego, gdzie faktycznie idą pieniądze. Odnośnie pisma Dyrektor ZOZ stwierdził, że nie ma w 

nim żadnej deklaracji. 

Zarząd Powiatu przyjął pismo Dyrektor ZOZ do wiadomości. 

 

Ad. V. 

p. Sławomir Knapiński poinformował, że w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym 

zajęcia W-F są łączone w klasach IV-V-VI-I gimnazjum. Ze względu na to, iż ilość osób wyniosłaby 

19, nie będzie to możliwe. Oddział nie może liczyć więcej, niż 16 osób. Należałoby przyjąć zmianę 

projektu organizacyjnego kolejnym aneksem. Przybędzie 4 godziny, ale nie spowoduje to zwiększenia 

budżetu jednostki. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 101/2011 w sprawie zatwierdzenia aneksu nr 2 do 

arkusza organizacji Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Nidzicy. 

 

Wobec wyczerpania porządku, Przewodniczący Zarządu zamknął obrady. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

Małgorzata Wojtaszewska   

 

  Przewodniczący Zarządu 

/-/ Ludwik Ekiert 

 

Z-ca Przewodniczącego Zarządu 

/-/ Lech Brzozowski 

 

Członek Zarządu  

/-/ Robert Radzymiński 
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Członek Zarządu  

/-/ Waldemar Słupski 


